



This airborne geophysical survey and the production of this map were funded by a Strategic Investments in Northern Economic Development grant from Indian and Northern Affairs Canada to the Government of Nunavut and by the Geomapping for Energy and Minerals Program of the Earth Sciences Sector, Natural Resources Canada.

Ce levé géophysique aéroporté et la production de cette carte ont été financés par une subvention de Investissements stratégiques dans le développement économique du Nord par Affaires indiennes et du Nord Canada au Gouvernement du Nunavut et par le programme Géocartographie pour Énergie et Minéraux du Secteur des sciences de la Terre, Ressources naturelles Canada.

Author: Coyle, Data acquisition, compilation and reprocessing Goldak Airborne Surveys, Saskatchewan Contract and project management the Geological Survey of Canada,

RESIDUAL TOTAL MAGNETIC FIELD COMPOSANTE RÉSIDUELLE DU CHAMP MAGNÉTIQUE TOTAL

CUMBERLAND PENINSULA AEROMAGNETIC SURVEY LEVÉ AÉROMAGNÉTIQUE PÉNINSULE CUMBERLAND

Auteur : Coyle, M.
La compilation des données ainsi que la production des cartes furent effectuées par Goldak Airborne Surveys, Saskatoon, Saskatchewan. La gestion et la supervision du projet furent effectuées par la Commission géologique du Canada, Ottawa, Ontario.

NTS 26 H NORTH / SNRC 26 H NORD

Nunavut

Scale 1: 100 000 - Echelle 1/100 000

NAD83/ UTM Zone 20N
Universal Transverse Mercator Projection
North American Datum 1983
©Her Majesty the Queen in Right of Canada 2009

Projection transversale universelle de Mercator
Système de référence géodésique nord-américain, 1983
©Sa Majesté la Reine du chef du Canada 2009

Digital topographic data provided by Geomatics Canada, Natural Resources Canada
Données topographiques numériques de Géomatique Canada, Ressources naturelles Canada

Données topographiques numériques de Géomatique Canada, Ressources naturelles Canada

The figure is a map of the Arctic region, centered on the Beaufort Sea. A red dot marks the study area, located near the northern coast of Alaska. The map shows various ice-covered areas and landmasses, with latitude and longitude lines visible.

**OPEN FILE
DOSSIER PUBLIC**

6090

GEOLOGICAL SURVEY OF CANADA
COMMISSION GÉOLOGIQUE DU CANADA

Open files are products that have not gone through the GSC formal publication process

Les dossiers publics sont des produits qui n'ont pas été soumis au processus officiel de publication de la CGC

Recommended citation:
Coyle, M., 2009.
Residual total magnetic field,
Cumberland Peninsula Aeromagnetic Survey,
NTS 26 H North, Nunavut;
Geological Survey of Canada, Open File 6090;
Scale 1:100 000.

Notation bibliographique conseillée :
Coyle, M., 2009,
Composante résiduelle du champ magnétique total,
Levé aéromagnétique Péninsule Cumberland,
SNRC 26 H Nord, Nunavut;
Commission géologique du Canada, Dossier public 6090;
échelle 1/100 000